
Crònica del Ple Ordinari del 26 de maig de 2022

A les 20:02 l'Alcaldessa, Maite Viñals i Clemente, dóna inici al Ple ordinari de l'Ajuntament de Cabrils del
mes de març, amb l'absència de la regidora d'ERC Mónica Casco Estévez per motius familiars, com
explica l'alcaldessa. 

En el primer punt de l'ordre del dia, s'aprova per unanimitat l’acta de la sessió anterior. 

En el  segon punt, relatiu a l'  aprovació definitiva de la modificació del Pla especial  d'usos per a la
determinació de les condicions d'ordenació i  edificació de la parcel.la ubicada al carrer Cal Batalló.
L'Alcaldessa explica que es tracta d'uns canvis demanats per Catsalut per poder fer la construcció. El
regidor  no adscrit,  Jose Alfredo Pérez Martín,  pregunta perquè es fa en aquell  terreny i  alcaldessa
contesta que es el terreny triat per Catsalut. La portaveu de JxCC, Marta Gómez Pins diu que no serà un
CAP sino un consultori, que és el que té pressupostat la Generalitat i que hi ha hagut errors en l'ordre
del procediment, que ha costat temps i diners a l'Ajuntament.  

S’aprova per 9 vots a favor (ERC, UxC, MUC, PSC, regidor no adscrit) i 3 abstencions del grup municipal 
de JxCC.

El següent punt tracta sobre l'aprovació inicial de la modificació de l'ordenança reguladora de la Mostra
Gastronòmica, Comercial i d’Artesans de Cabrils. La portaveu del PSC, Anabel Sorroche Martí, pregunta 
què ha motivat el canvi en l'ordenança. La regidora de Turisme i Fires, Sílvia Vallbona Blanch, explica 
que és una decisió de l'Ajuntament veient que venim de dos anys de no haver-hi Mostra i que 
d'aquesta manera l'Ajuntament assumia més risc. La portaveu de JxCC pregunta si aquest canvi està 
consensuat amb els restauradors i demana que s'aclareixi amb ells. La regidora de Turisme explica que
està consensuat perquè s'ha explicat als restauradors que passen de cobrar un 70% a un 82%. 

S’aprova per 9 vots a favor (ERC, UxC, MUC, PSC, regidor no adscrit) i 3 abstencions del grup municipal 
de JxCC.

En el punt quart, el dictamen relatiu a l'aprovació de la modificació de l'Ordenança Fiscal 10, reguladora
de la taxa per l’expedició de documents administratius, la portaveu del PSC pregunta si és legal aquesta
discriminació. L’Alcaldessa li contesta que si no fos legal la secretaria no hauria fet l’informe preceptiu.

S’aprova amb 11 vots a favor (ERC, JxCC, UxC, MUC, regidor no adscrit) i l’abstenció del PSC

El punt cinquè,l'aprovació inicial del projecte executiu per la reforma dels lavabos de l’Escola Olivera de 
Cabrils, s'acorda per unanimitat.

En el següent punt, el dictamen relatiu a l'aprovació inicial de l’expedient de modificació de pressupost 
número 11 del Pressupost Municipal de 2022 de crèdit extraordinari, finançat baixes de crèdits d’altres 
aplicacions pressupostàries del pressupost vigent no compromesos, la regidora de Via Pública, Lina 
Morales Serra. explica les modificiacions de crèdit. El regidor no adscrit pregunta quin serà l'ús de la 
pick-up. La regidora li explica que l'utilitzarà el personal treballador de via pública per a la recollida i 
tranport de petits volums. 

S’aprova amb 7 vots a favor (ERC, UxC, MUC) i 5 abstencions (JxCC, PSC, no adscrit)



El punt setè, tracta sobre l'aprovació de l'acord transaccional La Resclosa a homologar judicialment. 
L'Alcaldessa explica que, després d'un judici i que la sentència fos favorable a l'Ajuntament s'ha arribat 
a un acord amb el veïnat per a signar el conveni que comportarà la reparcel·lació de la zona i el 
compromís de manteniment de la via pública. La portaveu de JxCC diu que el 2019 el govern es va 
comprometre a fer el projecte de reparcel·lació i que ja podria estar feta. L'Alcaldessa explica que era la
voluntat del govern però al rebre una demanda del veïnat tot va quedar parat fins a la seva resolució 
judicial. 

El punt s'aprova per unanimitat dels regidors i regidores presents al Ple.

El punt vuitè,  l'acord d'aprovació del text del nou conveni i signatura del conveni de Col·laboració amb 
l’ajuntament de Vilassar de Dalt i Vilassar de Mar per a l’organització de l’Espai Jove adaptat, és aprovat 
per unanimitat,

El punt novè, tracta sobre l'acord de ratificar, donar-se per assabentats i conformes amb el Decret 
d’alcaldia núm. 239/2022 d’1 d’abril de 2022 relatiu al Conveni de Col·laboració entre l'Ajuntament de 
Cabrils i la Federació catalana de Futbol. El regidor d'Esports, Jordi Campos Guitart, explica que es 
tracta d'un pas previ i necessari per a poder optar a una subvenció de la Federación Española de Futbol
a l'haver fet obres de millora al camp de futbol durant el 2021. El regidor de JxCC, Francesc Xavier 
Almirall Garcia, pregunta pel valor que té el cost de cessió i quins diners rebrà l'Ajuntament a canvi. El 
regidor d'Esports li explica que la Federación Española de Futbol repartirà més de 2 milions d'euros 
entre les propostes presentades.

S’aprova per 9 vots a favor (ERC, UxC, MUC, PSC, regidor no adscrit) i 3 abstencions del grup municipal 
de JxCC.

El punt desè tracta sobre  l'acord de ratificació, donar-se per assabentats i conformes amb el Decret 
d’alcaldia núm. 312/2022 de 27 d’abril de 2022 relatiu al Conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de 
Cabrils i el Consell Comarcal del maresme per a l’execució del projecte executiu de la xarxa comarcal de
banda ampla del Maresme, Teià, Cabrera de Mar i Cabrils. L'Alcaldessa explica faltaven 3 municipis per 
connectar-se a aquesta xarxa comarcal i que el cost del projecte serà assumit pel Consell Comarcal. La 
portaveu de JxCC requereix al Consell Comarcal la posada en marxa del servei intermunicipal ja 
existent.

El següent punt, el dictamen relatiu a l'aprovació de la concessió i pròrroga de drets funeraris del 
Cementiri Municipal de Cabrils s'aprova per unanimitat.

El punt dotzè és la moció, ratificada la seva inclusió a l'ordre del dia per 11 vots a favor (ERC, JxCC, UxC, 
MUC, PSC) i el vot en contra del regidor no adscrit,  del grup municipal de JxCC, amb l'adhesió d'ERC, 
UxC i MUC de suport als Jutges de Pau.  

S’aprova per 10 vots a favor (ERC, JxCC, UxC, MUC) i 2 vots en contra del grup municipal del PSC i el 
regidor no adscrit.

El punt tretzé és la moció, ratificada la seva inclusió a l'ordre del dia per 11 vots a favor (ERC, JxCC, UxC, 
MUC, regidor no adscrit), i el vot en contra del PSC, presentada pels grups d’ERC, JxC, UxC i MUC per 
aclarir els fets de l'espionatge contra el moviment independentista català 

S’aprova per 10 vots a favor (ERC, JxCC, UxC, MUC) i 1 vot en contra del  regidor no adscrit, i 1 
abastenció del grup municipal del PSC,



En el següent punts es  dona compte de l'informe de la tresoreria municipal sobre el compliment de la 
Llei de morositat 4t Trimestre 2021 i del 1r Trimestre 2022

Al no haver-hi punts d'urgència, es passa la part deliberant i de control de la sessió, on es dona compte 
de les resolucions dictades per l’alcaldia i dels acords adoptats per la Junta de Govern Local des de la 
darrera sessió ordinària,

En l'apartat de precs i preguntes, el regidor no adscrit pregunta com està el tema de la tanca 
demanada a Can Bergay per poder accedir al camí de la Carena. Se li respon que s'està estudiant com 
moure un accès per permetre aquest pas.

La portaveu del PSC pregunta per les tanques que falten al carrer Concepció Camí. Se li respon que no 
es col·locaren més tanques, que les que es van col·locar és per garantir la seguretat davant de l'Escola 
Mas Maria, davant l'accés a l'escola dels infants més petits i que cal una mica més de civisme per part 
de les persones que estacionen sobre la vorera prop d'un recinte escolar.

Pregunta també per la possible recepció i reparació de la urbanització Turac park. L'Alcaldessa li explica
que ha de ser una proposta dels veïns iniciar la seva recepció i que l'Ajuntament només actua en obres 
del paviment quan hi ha perill real d'accident. 

Pregunta pel decret de teletreball del personal treballador de l'Ajuntament. L'Alcaldessa li explica que 
no hi ha un decret de "teletrebal", sinó un decret on es permetia al personal treballar des de casa, 
atesa la pandèmia i les seves limitacions. Explica que el teletreball quedarà regulat en el nou conveni, 
que està amb negociacions amb el comitè d'empresa i la representació sindical.

La portaveu de JxCC, demana que finalitzin els treballs de la franja de prevenció d'incendis. El regidor 
de Medi Ambient, Pere Cos Carreras, li explica com està la situació actualment.

Pregunta també sobre el canvi del siste de recollida selectiva, perquè encara no s’ha tirat endavant. El 
regidor li explica que la obligació del canvi per la Unió Europea no és fins 2024 i que es farà durant el 
proper mandat, governi qui governi.

El regidor Almirall Garcia pregunta sobre la moció que es va aprovar al setembre de 2020 sobre el cens 
d'habitatges buits, les actuacions sobre el sensellarisme i les campanyes que s'han fet al respecte. El 
regidor d'Habitatge li explica que per poder considerar un habitatge com a buit han de passar dos anys
i que s'està treballant, amb els pocs mitjans existents, en el tema. El regidor de Participació i 
Regeneració Institucional, Miguel Doñate Sastre, explica que s'han fet accions amb la Fundació Arrels i 
que actualment la taxa de sensellarisme és 0. 

Pregunta també pel Pla Local de Seguretat i l'Alcaldessa li respon que en aquests moments s'està 
treballant en aquest Pla i que el personal tècnic espera tenir-lo acabat en els propers mesos. 

Finalitza el ple amb el comiat a la secretaria de l'Ajuntament, Rebeca Just Cobos, que acaba la seva 
vinculació amb l'Ajuntament de Cabrils el proper 31 de maig. 
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